
Protokoll fört vid styrelsemöte med Parents Hope Stödförening i Sverige (PHSS) för 
Ndoragiskolan i Uganda.
Datum: 2024-08-28
Närvarande: Eva Falk, Per-Erik Falk, Gerd Svensson och Katarina Wesche Söderberg.

1. Mötets öppnande. Ordförande Per Erik Falk hälsade alla välkomna och förklarade 
mötet öppnat.

2. Till sekreterare för dagens möte valdes Katarina Wesche Söderberg och till justerare 
valdes Eva Falk och Gerd Svensson. Dagordningen för dagens möte godkändes.

3. Föregående protokoll. Ordförande föredrog/följde upp föregående mötesprotokoll och 
det godkändes.  

4. Skolsituationen i Ndoragi. Specioza Twinamasiko har rapporterat att Novatus 
Nyemara varit sjuk under del av 2024. Novatus och Specioza ansvarar tillsammans för
driften av Ndoragiskolan. Specioza har också rapporterat att andra terminen avslutades
den 23 augusti. Tre veckors lov följer. Lärarna fick lön för augusti på 
avslutninggsdagen men Specioza var tvungen att ta ett tillfälligt lån för att alla lärare 
och övrig personal skulle få sin månadslön före lovet. 

Det har kommit något regn i Augusti och det gör det förhoppningsvis möjligt att bygga
en toalett till, som skolinspektionen efterlyst. Den tredje permanenta byggnaden 
behöver puts för att stå emot väder och vind. Cementfogarna mellan tegelstenarna tar 
skada. 

Processen att ändra Ndoragiskolans organisationsform från en CBO (Comunity Based 
Organisation) till en nationell NGO (Non Goverment Organisation) har inletts. Första 
steget är att  att avstycka marken och göra Ndoragiskolans CBO till ägare av marken 
och byggnaderna. Detta första steg är kostnadsberäknat till ca 17 000 kr och beräknas 
ta ett år. 
 

5. Ekonomi Ndoragiskolan. Pengarna vi sänder räcker inte till lärarnas löner och andra 
utgifter. Det har varit torka i Ndoragi och hämtning av vatten  från annat håll har också
kostat. Allt fokus vid Ndoragiskolan har varit på att klara driften. 
 
Ekonomi stödföreningen. Per Erik redogjorde för det ekonomiska utfallet av 
genomförda aktiviteter. För lite pengar har kommit in i förhållande till behoven vid 
skolan. Kursutvecklingen SEK/UGX har på sistone varit negativ efter en uppgång i 
början på året. Vi har sänt 122 883 kr under 2024 fram till den 20 augusti till 
Ndoragiskolan. För mer information se resultatsräkning per den 20 augusti på 
nospper.se/dokument. Där finns också information om utbetalningar vid 
Ndoragiskolan.

Medlemsstatus. Vi är för närvarande 59 medlemmar i PHSS.

6. Genomförda aktiviteter: Vi har haft kafé hos Helene Damsö. Vi har deltagit i två 
Öppet Huscafé hos Söraby församling och Församlingsfest hos Söraby församling. Vi 
har också deltagit i loppis i Hovmantorps Folkets Hus. Vidare deltog vi i Bergveckan 
(9 dagar), genomförde sommarcafé på hembygdsgården i Rottne och deltog i 
Rottnedagen. Fyra lotterier har presenterats på Facebook hittills i år. 



 
7. Kommande planerade aktiviteter: Öppet Huscafé i Söraby församling den 9 oktober, 

Julmarknad i Rottnegården den 8 december och loppis i Hovmantorps Folkets Hus och
Alvesta Folkets Hus om de kommer till stånd.  Vi håller ögonen öppna för fler 
lämpliga aktiviteter. Vädjan om föremål till lotterier och loppisar ska göras.

8. Framtid. Vi har fått positiv respons på vår ansökan om medel från Empatus Åkvarn. 
De har dock för närvarande ont om pengar och vi har ombetts att komma in med en ny
ansökan vid slutet av året då de kanske har bättre ekonomi.
 
Diskuterades ånyo möjligheten ansöka om att få tilldelat ett 90-konto. 90-konto kan 
innebära att vi syns mer och kommer med i nya sammanhang. Problem är kostnader 
och arbete med ansökan och redovisningar. Föreningen måste ha en auktoriserad 
revisor vid ansökan om 90-konto. Om vi får ansökan beviljad och inte kan betala 
ansökningsavgift eller senare årsavgiften faller möjligheten till 90-konto hos Svensk 
Insamlingskontroll. Mötet beslöt att fortsätta att söka efter en ideellt arbetande 
auktoriserad revisor. Vi har ingen möjlighet att betala arvode till en auktoriserad 
revisor.

Viss pessimism föreligger i styrelsens bedömning hur vi ska kunna driva projektet 
Ndoragiskolan i framtiden. Vi saknar långsiktigt stabila finansiärer. För närvarande är 
det ofta tillfälligheter som gör att vi lyckas sända så mycket pengar att skolan kan 
hållas i gång.

9. Övrigt att besluta om. Inget fanns att besluta om.

10. Nästa möte. Den 25 november kl 18.00 hos Gerd Svensson på Solrosvägen 4 i Rottne.

11. Övriga frågor. Katarina tog upp nödvändigheten att föreningen tackar alla som ger 
föremål till föreningen till lotterier eller försäljning. Mötet beslöt att rikta ett särskilt 
tack till alla som ger föremål som stöd till föreningen.  

12. Ordförande avslutade mötet.   

Vid protokollet:

Katarina Wesche Söderberg

Justeras:

Gerd Svensson Eva Falk


